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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
17. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v torek, 4. 10. 2016 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Bojan Drole, Klemen Grahelj, Janja 
Hadalin, Martina Kenda, Maša Klavora, Katja Kragelj Jug, Karel Laharnar, Friderik Lapanja, Florjan 

Leban, Gorazd Leban, Aleš Manfreda, Borut Nikolaš, Danijel Oblak, Renata Pavc, Dragomir Rijavec, 

Jasna Rot, Matej Skočir, Klemen Šavli, Tomaž Štenkler, Valter Valentinuzzi, Matjaž Žbogar.  
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 

 
OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja Oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole, vodja Oddelka za gospodarstvo, 

negospodarstvo in finance Janja Bičič, pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij 
Borut Rovšček, višji svetovalec za družbene dejavnosti mag. Matjaž Kos, tajnica župana in OS Janja 

Čebokli. 
Nadzorni odbor Občine Tolmin: Milena Velišček 

Alenka Velušček (VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, pri 6. točki), Ines Krajnik (Dom upokojencev 

Podbrdo, pri 7. točki). 
 

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj), Matej Kavčič, Neva Blazetič. 

 

 
K 1. točki dnevnega reda.  

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  

Na začetku seje je bilo prisotnih 21 članov OS. Seje se še ni udeležila Janja Hadalin. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red. Razpravljavcev ni bilo, zato je predlagani dnevni red dal 

na glasovanje:  
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  
2. Razprava in sklepanje o zapisniku 16. seje občinskega sveta. 

3. Vprašanja in predlogi.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Tolmin za leto 2016, v prvi obravnavi.  

5. Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju pomoči za turistične prireditve v 
občini Tolmin.  

6. Obravnava poročila Nadzornega odbora Občine Tolmin o nadzoru poslovanja VVZ Ilke Devetak 

Bignami Tolmin v letu 2015.  
7. Volitve in imenovanja.   

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA sprejeli  

 
 

S K L E P 
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Sprejme se predlagani dnevni red. 

 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 16. seje občinskega sveta. 
3. Vprašanja in predlogi.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Tolmin za leto 2016, v prvi obravnavi.  

5. Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju pomoči za turistične 
prireditve v občini Tolmin.  

6. Obravnava poročila Nadzornega odbora Občine Tolmin o nadzoru poslovanja VVZ 

Ilke Devetak Bignami Tolmin v letu 2015.  
7. Volitve in imenovanja.   

 
 

K 2. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o zapisniku 16. seje občinskega sveta.  
Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 16. seje OS, v kateri sta sodelovala Matjaž Žbogar in župan. 

 
Matjaž Žbogar je opozoril, da je potrebno pri 5. točki dnevnega reda »Razprava in sklepanje o predlogu 

Odloka o ustanovitvi Zavoda za turizem Dolina Soče, v prvi obravnavi«, v 5. alineji sklepa besedo 
»lojalno« zamenjati z besedo »nelojalno«. 

Župan mu je odgovoril, da se bo to v zapisniku popravilo. 

 
Drugih pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal predlog zapisnika na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA sprejeli  

 

 
S K L E P 

 
Sprejme se zapisnik 16. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 

 
K 3. točki dnevnega reda. 

Vprašanja in predlogi. 
 

Borut Nikolaš je povedal, da je policija preverjala njegovo denarno stanje z namenom, da bi ugotovili   
gradnjo njegove stanovanjske stavbe financira sam, zaradi govoric, da naj bi pri gradnji njegove 

stanovanjske hiše sodelovala občina s sredstvi iz prenove kinogledališča. Zaradi neresničnih navedb je 

bil prizadet in je predlagal, da se v prihodnje ne širi takih neresničnih informacij.  
 

Dragomirja Rijavca je zanimalo, kako je z odkupom zemljišč na katerih so ceste, ki še niso vrisane oz. 
kakšno je stanje kategorizacije teh cest. 

Odgovoril je vodja oddelka za okolje in prostor Miran Drole. Občina to dela že dve do tri leta. Kakšna 

tretjina cest še ni vrisanih. Najprej so potrebne geodetske meritve. Občina je do sedaj dajala prioriteto 
tistim cestam, ki so povezovalne, torej je bolj osredotočena na lokalne ceste kot javne poti, ter tistim 

cestam, kjer se izvajajo določene investicije. Vzporedno s tem se rešujejo premoženjsko pravne zadeve. 
Če kateri občani sami zaprosijo za rešitev te zadeve, se poskrbi, da se te ceste oz. odseke cest čimprej 

vnese v naslednji razpis. Do konca leta naj bi se izvedle še nekatere parcelacije cest, predvsem na 
Šentviški planoti. Tisti del, ki gre preko geodetske službe je težavnejši, saj geodetska zaostaja, ker smo 

jo dokaj zasuli z zadevami. Opažamo skoraj enoletni zastoj. 

 
Florjana Lebana je zanimalo, zakaj je faktor, ki se upošteva pri odkupu teh zemljišč 0,5. Ne zdi se mu 

pošteno do ljudi, da je cena tako nizka, zato je za spremembo količnika. Zanima ga še, kako je s 
problematiko težjih prevozov po cestah. 

Župan je pojasnil, da se ljudje glede pogodb oz. cen odkupov ne pritožujejo in več ali manj pogodbe 

podpisujejo, ker so zadovoljni s tem, da se te zadeve urejajo.  
Miran Drole je glede problematike težjih prevozov povedal, da je bilo opozoril v zadnjem času manj kot 

jih je bilo v prejšnjih letih. Na Odboru za gospodarske javne službe in promet se bo obravnaval program 
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dela na občinskih cestah v naslednjih letih in zraven bo vključena tudi problematika prekomerne 

obremenitve cest. Glede na odločitve na odboru se bo nato pripravilo gradivo za občinski svet. 
 

Gorazda Lebana je zanimalo, zakaj se ne zmanjšajo cene položnic za komunalo, če pa se je zmanjšalo 

št. odvozov in št. ekoloških otokov v Tolminu. Zanima ga še, kdo iz občine je predstavnik na Komunali 
Tolmin. Socialni demokrati se zavzemajo za povečanje števila občinskih stanovanj. Zanima ga, ali je 

občina stopila v stik s slabo banko - DUTB zaradi odkupa nedokončanih stanovanj v Poljubinju in če je 
občina zainteresirana, kdaj naj bi bil odkup teh stanovanj. Zanima ga tudi, zakaj ni nič več govora o 

skupnem zavodu za turizem. Ali bo ustanovljen ta skupni zavod do konca leta 2016? 
V občini je veliko dnevnih migrantov, ki odhajajo v službo drugam. Največ iz Baške Grape. Predlaga, da 

bi se občina lahko dogovorila z vodstvom Domela, da bi del proizvodnje imeli v Baški Grapi, da bi se 

zmanjšalo število dnevnih migrantov. 
Nazadnje je še pozval predsednika Statutarno pravne komisije Danijela Oblaka, da pove, ali je bilo 

glasovanje glede imenovanja članov v Svet Centra za socialno delo Tolmin v skladu z zakonodajo RS.   
 

Ob 17.25 se je seje udeležila Janja Hadalin. 

 
Župan je glede cen komunalnih storitev povedal, da se le-te obravnavajo vsako leto na občinskem svetu, 

pred tem jih obravnava Odbor za gospodarske javne službe in promet. Cene komunalnih storitev so se 
v letošnjem letu zmanjšale. 

Župan je pojasnil, da je bila prejšnji teden prva obravnava odloka glede skupnega zavoda za turizem v 
Bovcu, za jutri pa je na to temo sklican sestanek županov ter direktorjev občinskih uprav. Poskušali 

bodo uskladiti pripombe vseh občinskih svetov ter pripeljati zadevo čimprej do konca. 

Glede predstavnikov v Komunali Tolmin je odgovoril, da je v Svetu ustanoviteljev kot predstavnik Občine 
Tolmin župan, v Skupščini Komunale Tolmin Miran Drole, v Nadzornem odboru Komunale Tolmin pa 

predsednica Nadzornega odbora Milena Velišček. 
Glede pogovorov z Domelom je pojasnil, da se še niso izvedli, pogovarjali pa smo se z županom 

Železnikov. Lahko se pogovorimo z Domelom, te stvari pa niso tako enostavne. 

Davorin Simčič je podal pojasnila glede odkupa stanovanj v Poljubinju. Ta stavba še ni dokončana, nima 
uporabnega dovoljenja, lastniki so se odločili, da bodo stavbo prodajali v takem stanju kot je kot celoto. 

Površina nekaterih stanovanj je nadstandardnih, po naših standardih so tako ta stanovanja prevelika. 
Problem je v smiselnosti nakupa tako velikih stanovanj, še zlasti, če upoštevamo, da za stavbo še ni 

pridobljeno uporabno dovoljenje.   

 
Matjaža Žbogarja je zanimalo, kako je s celostno prometno strategijo, katere aktivnosti se bodo še 

izvajale ter kakšne delavnice so predvidene. Na vseh odborih je bila izpostavljena problematika 
kolesarskih poti. Meni, da je potrebno v tej strategiji opredeliti katere kolesarske povezave se bodo 

izvajale, po katerih zemljiščih bodo potekale, kako bodo urejene, označene, kakšne bodo navezave na 
druge občine, kakšna bo uporaba za pešce, vozila, kmetijsko mehanizacijo, ali bodo asfaltirana itd. 

Miran Drole je pojasnil, da se sedaj končuje 1. faza, tj. faza seznanjanja, ko se izvajalci seznanjajo s 

stanjem, ki je v občini in na podlagi katerega bodo kasneje pripravili predlog ukrepov. Do sedaj sta bili 
dve delavnici, prva je bila namenjena kolesarskemu prometu ter prometu za pešce, ki je potekala tudi 

praktično. Dogovorjeno je bilo, da celovito strategijo kolesarstva pripravi Mojca Magajne, ki je del te 
ekipe, ki pripravlja strategijo. Neka izhodišča so bila dana. Sama strategija ne bo opredelila preko katerih 

parcel bo kolesarska potekala ter ali bo asfaltirana ipd. Strategija je namenjena odgovoru na strateška 

vprašanja in ni namenjena konkretno projektiranju. Dala pa bo odgovore na to komu so namenjene 
kolesarske poti, na kakšen način se uporabljajo in kje so glavne povezovalne žile. Naslednja delavnica 

bo namenjena tistim, ki se vozijo na delo v Tolmin, torej glede parkiranja, možnosti javnega prevoza 
ipd. Občinske svetnike je ob tej priložnosti še povabil na te delavnice. 

Matjaž Žbogar je pojasnil, da je mislil predvsem glede poteka približnih tras, na podlagi strategije pa bi 
bilo pametno sprejeti celovit plan vse ureditve. Pomembno pa se mu zdi, ali bodo kolesarske poti 

asfaltirane ali ne. 

Miran Drole je odgovoril, da je del te strategije namenjen temu, kdaj bomo kaj sprojektirali in kdaj naj 
bi kaj izvajali. Povedal je še, da pogrešamo v tem projektu sodelovanje države, ta se namreč ni odzvala 

k sodelovanju. Veliki del strategije je povezan z problemi države, daljinske kolesarske povezave so 
namreč v njeni pristojnosti.  

 

Valter Valentinuzzi je ob tej priložnosti tudi povabil svetnike na delavnice v zvezi s pripravo celostne 
prometne strategije. Povedal je, da moramo sami zahtevati od države, da se nekaj reši. Zanima ga, ali 

obstaja kakšen spisek pobud, vprašanj, ki so bile podane na sejah ter ali se preverja, če je bilo že kaj 
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od predlaganega narejeno. Ali gredo pobude po oddelkih oz. komu so dodeljene? V lanskem letu je 

občina sklicala sestanek glede športnega parka na Brajdi. Športni klubi so nato Društvo DOR prosili, če 
bi se lahko še kdaj zbrali, povezali vse te klube, turistične delavce, šole in ugotovili potrebe ljudi. Pripravili 

so vprašalnik in preko Krajevne skupnosti oz. Zavoda KŠM so gradivo z ugotovljenimi rezultati oddali na 

občino. Matjaž Kos je sedaj sklical sestanek na to temo, čeprav o zadevi verjetno ni nič seznanjen, 
društvo DOR pa na ta sestanek tudi ni bilo povabljeno. 

Župan je odgovoril, da se vsaka večja pobuda dotika tudi proračuna in če ugotovimo, da je izvedljiva, 
da je presoja tudi na strokovni ravni, se potem vnese v proračun. Pobude pa so si zelo različne, zato 

mora tudi vsak pobudnik malo spremljati dogajanje v zvezi s svojo pobudo. Vsaka pobuda se zabeleži 
in shrani v arhiv, trudimo se, da jo čimprej rešimo. 

 

Danijel Oblak je kot predsednik Statutarno pravne komisije glede glasovanja o imenovanju članov v Svet 
za Center za socialno delo Tolmin Gorazdu Lebanu odgovoril, da je treba bolj natančno opredeliti, kaj 

je bilo napačno pri glasovanju, ali je to bil način glasovanja ali vsebina. 
Gorazd Leban je povedal, da bo posredoval gradivo Statutarno pravni komisiji. 

 

K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 

Občine Tolmin za leto 2016, v prvi obravnavi.  
 

Obrazložitve in ključne razloge za rebalans proračuna je predstavil župan. 
 

Stališče Odbora za gospodarstvo je predstavil član odbora Gorazd Leban, stališče Odbora za 

gospodarske javne službe in promet predsednik odbora Tomaž Štenkler, stališče Odbora za kmetijstvo, 
turizem in razvoj podeželja predsednik odbora Matjaž Žbogar, stališče Odbora za okolje in prostor 

predsednica odbora Janja Hadalin, stališče Odbora za družbene dejavnosti predsednica odbora Maša 
Klavora, stališče Statutarno pravne komisije članica odbora Martina Kenda in stališče Nadzornega odbora 

predsednica odbora Milena Velišček. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Karel Laharnar, Florjan Leban, Davorin Simčič, 

Borut Nikolaš, Friderik Lapanja, Matjaž Žbogar, Klemen Šavli, župan, Danijel Oblak, Jasna Rot, Gorazd 
Leban in Miran Drole. 

 

Skozi razpravo so bila podana naslednja mnenja ter pripombe: 
- Karel Laharnar je predlagal, da bi občina lahko neporabljena sredstva pri določenih projektih 

preusmerila na druge projekte, npr. v sanacijo cest po žledolomu, predvsem sedaj, ko so nizke cene 
asfaltiranja. 

Župan je pojasnil, da bi bilo sedaj težko dodajati večje projekte v rebalans proračuna. Upajmo, da bodo 
cene ostale nizke. 

- Več svetnikov je izrazilo problematiko vzpostavitve kolesarske poti med Tolminom in vasjo Gabrje. 

Nekateri so izrazili, da lahko souporaba poti med kmeti in kolesarji privede do kakšne nesreče, da lastniki 
zemljišč želijo, da se ohrani pot za kmetijsko mehanizacijo, da bi, kjer bi teren dopuščal, lahko naredili 

dve ločeni poti (za kolesarje in kmetijsko mehanizacijo), potrebni bodo dogovori z lastniki zemljišč in 
uskladitve, potrebno bi bilo pripraviti strateški dokument za opredelitev tras kolesarskih poti. 

Župan in direktor sta pojasnila, da te investicije ne bomo izvedli, če ne bo soglasja lastnikov zemljišč. 

Potrebno pa bo določeno razumevanje glede souporabe te poti. 
- Gorazda Lebana je zanimalo, kdaj bo izveden projekt izgradnje kanalizacije Čiginj in Kozaršče glede 

na to, da se v zadnjih dveh letih pogovarjamo samo o premikanju planov, nič konkretnega pa še ni bilo 
začetega. 

Miran Drole je pojasnil, da se načrt razvojnih programov pripravlja v sodelovanju s Komunalo Tolmin, ki 
vodi te projekte in nam posreduje informacije. Pri kanalizaciji Čiginj, Kozaršče je prišlo tudi do 

nepredvidenih situacij in sicer težave z organizacijo vkopov v državno cesto, soglasje vodarjev, gradbeno 

dovoljenje. Ta vprašanja bomo preusmerili na Komunalo Tolmin. Do sedaj je projekt kanalizacija 
Modrejce uveden v delo. 

 
Glede na to, da konkretnih pripomb na odlok ni bilo, je predsedujoči predlagal, da se sprejme v dveh 

obravnavah. 

 
Najprej je dal na glasovanje, da se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 

Občine Tolmin za leto 2016 v prvi obravnavi. 



5 
 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 22 članov OS. Člani OS so z 22 glasovi ZA sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 
2016, v prvi obravnavi. 

 
 

Nato je predsedujoči dal na glasovanje še, da se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o proračunu Občine Tolmin za leto 2016 v drugi obravnavi. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 
2016, v drugi obravnavi. 

 
 

K 5. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju pomoči za turistične prireditve 
v občini Tolmin.  

Poročevalka vodja oddelka za gospodarstvo, negospodarstvo in finance Janja Bičič. 
 

Župan je še pojasnil, da so bile v pravilnik vnesene spremembe, ki so bile predlagane na prejšnji seji 

občinskega sveta. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Valter Valentinuzzi in Janja Bičič. 
 

Valterja Valentinuzzija je zanimalo, ali bo razpis glede dodeljevanja pomoči za turistične prireditve 

objavljen samo enkrat letno ali mogoče dvakrat. Mnenja je namreč, da če so določene prireditve 
predvidene za konec leta, je težko že toliko vnaprej pripraviti dober finančni načrt, ki je potreben pri 

oddaji vloge na razpis. 
Janja Bičič je pojasnila, da bodo naslednje leto v razpis vključene tudi večje prireditve, katere do sedaj 

niso bile. Zaradi tega bo verjetno razpis nekoliko prej in tako tudi obstaja možnost, da bosta dva razpisna 
roka. 

  

Predsedujoči je dal predlog pravilnika na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in 2 glasovoma 
PROTI sprejeli  

 

 
S K L E P 

 
Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju pomoči za turistične prireditve v občini Tolmin. 

 
 

 

Ker se je pri 4. točki dnevnega reda pomotoma izpustilo glasovanje o sklepu glede Sprememb in 
dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Tolmin za leto 2016, je predsedujoči 

predlagal, da se o tem glasuje v nadaljevanju. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA in 1 glasom 

PROTI sprejeli  
 

 



6 
 

S K L E P 

 
Sprejmejo se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Tolmin za leto 2016. 

 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Občine Tolmin za leto 2016, sprejet na 12. seji Občinskega sveta Občine Tolmin, dne 28. 1. 
2016. 

 
 

K 6. točki dnevnega reda. 

Obravnava poročila Nadzornega odbora Občine Tolmin o nadzoru poslovanja VVZ Ilke 
Devetak Bignami Tolmin v letu 2015.  

Poročevalka predsednica Nadzornega odbora Občine Tolmin Milena Velišček. 
Stališče VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin je predstavila ravnateljica Alenka Velušček. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Matjaž Žbogar, Martina Kenda, Friderik Lapanja, 
Gorazd Leban, Matjaž Kos, župan in Milena Velišček. 

 
Člani sveta so v zvezi s poročilom razpravljali predvsem o uravnavanju cen vrtca (razmerje med 

centralnim vrtcem ter ostalimi enotami), uporabi računalniškega programa, ki ga je razvil prejšnji 
svetovalec za družbene dejavnosti ter omejenosti uporabe tega programa in možnosti izvedbe skupnega 

javnega naročila npr. glede kurjave.  

 
Na vprašanja sta odgovarjala višji svetovalec za družbene dejavnosti Matjaž Kos in ravnateljica vrtca 

Alenka Velušček.  
 

Občinski svet Občine Tolmin se je pri tej točki le seznanil s poročilom in zato pri tej točki ni opravil 

glasovanja.  
 

 
K 7. točki dnevnega reda. 

Volitve in imenovanja.   

a) Razprava in sklepanje o predlogu mnenja k sklepu Sveta Doma upokojencev Podbrdo o 
izbiri kandidatke za direktorico Doma upokojencev Podbrdo. 

Poročevalec predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Borut Nikolaš. 
Predstavila se je kandidatka za direktorico Doma upokojencev Podbrdo Ines Krajnik. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Renata Pavc, Danijel Oblak, Ines Krajnik, Friderik 

Lapanja, Karel Laharnar in Valter Valentinuzzi. 

 
Člani sveta so kandidatki za direktorico zastavljali vprašanja glede možnosti povečanja kapacitet za 

varovanje in oskrbo dementnih oseb, o predvidevanjih glede zaključka investicije v kotlovnico v Tolminu, 
izobraževanju zaposlenih, možnost razširitve doma upokojencev oz. odprtje dodatne enote (npr. na 

Pečinah), medgeneracijski center ter začasne namestitve dementnih oseb. 

 
Predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 22 članov OS. Člani OS so z 22 glasovi ZA sprejeli  

 
 

S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin meni, da je Ines Krajnik, univ. dipl. socialna delavka primerna 

kandidatka za direktorico Doma upokojencev Podbrdo.  
 

 

b) Razprava in sklepanje o predlogu za razrešitev dveh članov in o predlogu za imenovanje 
novih članov Sveta Posoškega razvojnega centra.

Poročevalec predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Borut Nikolaš. 
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Dodatne obrazložitve je še podal direktor občinske uprave Davorin Simčič. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Danijel Oblak in Friderik Lapanja. 

 

Danijel Oblak je opozoril, da je potrebno v zapisniku 13. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja popraviti navedbo pod 1. točko dnevnega reda, da so bili ob pričetku seje prisotni vsi 

člani komisije. En član komisije je bil namreč odsoten. 
Povedal je še, da je stranka SD pozvala eno od članic Sveta Posoškega razvojnega centra, da odstopi, 

saj je spremenila naslov stalnega prebivališča. 
 

Predsedujoči je najprej dal na glasovanje predlog sklepa glede prenehanja funkcije dveh članov Sveta 

Posoškega razvojnega centra. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin ugotavlja, da sta dosedanjima članoma Sveta Posoškega 
razvojnega centra Janji Hadalin in Dragomirju Rijavcu s 30. 9. 2016 prenehali funkciji 

članov zgoraj navedenega sveta. 
 

 

Nadalje pa je predsedujoči dal na glasovanje še predloga sklepov glede imenovanja dveh novih članov 
Sveta Posoškega razvojnega centra. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA sprejeli  

 

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin za člana Sveta Posoškega razvojnega centra, kot predstavnika 

Občine Tolmin imenuje Rajka Lebana. 

 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov OS. Člani OS so z 20 glasovi ZA sprejeli  
 

 
S K L E P 

 

Občinski svet Občine Tolmin za člana Sveta Posoškega razvojnega centra, kot predstavnika 
Občine Tolmin imenuje Rebeko Luznik. 

 
 

Predsedujoči je ob 20.52 sejo zaključil. 

 
 

 
        DAVORIN SIMČIČ,           UROŠ BREŽAN,  

DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE           PREDSEDUJOČI 
 


